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Zápis 

ze 4. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec 

konaného dne 26. 4. 2023 

 

 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Mgr. Renáta Balašová, Jan Bartoš, Václav Balšánek,  

Ing. František Příhoda, Bc. Martin Trita, Jiří Veverka, MUDr. Jiří Vytiska, Mgr. Vít Zákoucký, 

Ing. Jiří Veselka, MBA 

Omluven: Ing. Mgr. Jan Kubeš 

MML: Mgr. Petr Židek, MPA, Ing. Jaroslav Schejbal, Mgr. Eva Bulířová, Bc. Jana Kvapilová, 

Jana Nalezencová, DiS. 

 

1. Zahájení zasedání 

Předseda Výboru pro sport Ing. Vytiska přivítal všechny přítomné na 4. zasedání výboru v roce 

2023. Doplnil, že se z účasti na jednání omluvil Ing. Mgr. Kubeš. Poté konstatoval, že je 

přítomno 9 členů výboru, a tímto je výbor usnášeníschopný.  

Program  

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Materiál předkládaný zastupitelstvu města: 

- Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „Sezóna 2023 – 

provoz na koupališti Vápenka Liberec“  

Mgr. Petr Židek, MPA 

3.  Informace o materiálech projednaných radou města 

z oblasti sportu – duben 2023: 

- Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „Turnaj výběrů krajů“  

- Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „Sportovní den 

mládeže s TAJV v Liberci – 1. ročník“ 

- Poskytnutí finančního daru na účast v soutěži 

„European Masters Games“ konané ve Finsku 

Mgr. Petr Židek, MPA 

4.  Podklady k hodnocení podaných žádostí do 

Sportovního fondu – programu 6.1 pravidelná 

sportovní činnost dětí a mládeže 

Mgr. Petr Židek, MPA 

5.  Prezentace festivalu SPORTFILM 2023 Mgr. Renata Balašová 

6.  Různé  

Připomínky nikdo nevznesl, bylo hlasováno o návrhu programu. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 
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2. Materiál předkládaný zastupitelstvu města: Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního 

města Liberec na podporu projektu „Sezóna 2023 – provoz na koupališti Vápenka 

Liberec“ 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah projednávaného materiálu. Následně vysvětlil navýšení 

finančních prostředků na provoz koupaliště oproti roku 2022. 

Bez diskuze bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 2 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

3. Informace o materiálech projednaných radou města 

Mgr. Židek, MPA, podal informace o materiálech projednaných v radě města. 

 

7. RM dne 4. 4. 2023 

 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu „Turnaj 

výběrů krajů“ – jedná se o dotaci ve výši 30 000 Kč na soutěž v házené mládeže. 

8. RM dne 18. 4. 2023 

 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu „Sportovní 

den mládeže s TAJV v Liberci - 1. ročník“  - jedná se o dotaci ve výši 10 000 Kč na pětiboj 

mládeže. 

 Poskytnutí finančního daru na účast v soutěži „European Masters Games“ konané ve Finsku  

- jedná se o dar ve výši 5 000 Kč na startovné pro pana Kašpara, který se zúčastní 

lehkoatletické soutěže v kategorii 75 let+. 

Na jednání se dostavil pan Veverka, počet členů výboru na jednání je 10. 

4. Podklady k hodnocení podaných žádostí do Sportovního fondu – programu 6.1 

pravidelná sportovní činnost dětí a mládeže 

Mgr. Židek, MPA, podal podrobné informace o splněných a nesplněných podmínkách ze strany 

žadatelů při podávání žádostí o poskytnutí dotace ze Sportovního fondu, programu 6.1. Poté 

navrhl, aby žadatelé, kteří splnili podmínky vyhlášení, byli podpořeni v plném rozsahu. Na 

nevyčerpanou částku určenou pro tento program bude vyhlášeno 2. kolo výzvy pro podávání 

žádostí. Podmínky vyhlášení zůstávají stejné. Vyhlášení 2. kola programu 6.1 bude předloženo 

na 5. zasedání zastupitelstva města dne 25. 5. 2023. 

MUDr. Vytiska požádal o prověření počtu registrovaných členů u některých klubů. 

Mgr. Židek, MPA, vysvětlil, že členské základny klubů budou prověřovány. V případě, že 

budou zjištěny nepravdivé údaje, dotace se pokrátí a tyto finanční prostředky budou muset být 

vráceny do rozpočtu města. 
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Ing. Schejbal doplnil, že v letošním roce byl zvolen benevolentnější přístup k žadatelům  

o dotaci s ohledem na vyšší chybovost při podávání žádostí. Město chce kluby podporovat, 

 je proto zájem, aby se zástupci klubů naučili žádosti podávat řádně a se všemi náležitostmi. 

V příštích letech již bude přístup striktnější. 

Následovala diskuze k podávání žádostí o dotaci u některých klubů (skaut, junák, dobrovolní 

hasiči), k nepodpořeným žadatelům, dále k uváděnému počtu členů některých klubů a 

nastaveným podmínkám poskytnutí dotace. 

Členové Výboru pro sport následně přijali usnesení ve znění: 

USNESENÍ č. 2/2023 

Výbor pro sport po projednání  

s o u h l a s í  

1. s návrhem na poskytnutí dotací ze Sportovního fondu, programu 6.1 – pravidelná sportovní 

činnost dětí a mládeže, dle předloženého seznamu žadatelů, 

2. s vyhlášením 2. kola pro podávání žádostí o poskytnutí Sportovního fondu, programu 6.1  

– pravidelná sportovní činnost dětí a mládeže. 

Hlasování č. 3 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

Mgr. Židek doplnil, že bude členům výboru zaslán materiál k návrhu na rozdělení dotací  

a materiál k vyhlášení 2. kola týden před květnovým jednáním výboru, po jeho projednání 

v radě města.  

 

 

5. Prezentace festivalu Sportfilm 2023 

Mgr. Balašová provedla prezentaci festivalu Sportfilm 2023 a následně poděkovala za podporu 

ze strany města Liberec. Cílem festivalu není jen filmová tvorba, ale i prezentace Liberce  

s účastí známých osobností. V rámci programu se již uskutečnilo promítání filmů pro seniory, 

připravuje se např. film s G. Soukalovou, do soutěže bude zařazen i film o basketbalu, uskuteční 

se výstava o E. a D. Zátopkových, probíhá spolupráce s Krajskou vědeckou knihovnou a mnohé 

další akce. Následně bylo popsáno financování celého festivalu, benefity, akreditace, činnost 

poroty, ceny a galavečer. 

 

 

6. Různé 

Ing. Vytiska požádal, aby byli písemně osloveni zástupci libereckých sportovních klubů 

s dotazem, zda mají zájem prezentovat svůj klub na jednání Výboru pro sport. Následně by byl 

sestaven harmonogram s jejich účastí. 

 

Další podněty ani připomínky nebyly vzneseny, jednání bylo ukončeno v 16:40 hodin. 
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Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční dne 24. 5. 2023 od 15:30 hodin v zasedací 

místnosti č. 202, II. patře budovy historické radnice. 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 4. 5. 2023. 

 

 

 

Ověřil: Ing. Jakub Vytiska, v. r.  

předseda Výboru pro sport   

 


